



Letter to Parents No.8 – 2019/20

Dear Parents:

**2019/20 November Notice (1)**

To have a better understanding of our school's measures and facilitate home-school co-operation, parents may read the following circulars in detail.

- a. The Community Chest Dress Casual Day 2019

The reply slip should be duly completed and returned to the Class Teacher on or before 15.11.2019 (Friday).

Yours faithfully,



IU Kok-Kin  
Principal

The notice will be uploaded to our school website for your reference.

8.11.2019

### **a. The Community Chest Dress Casual Day 2019**

To develop a sense of care among students, the Community Chest Dress Casual Day 2019 will be held on 19.12.2019 (Thursday). Students are encouraged to make donation to help the needy and attend school in casual wear that day. Details are as follows:

1. Amount of Donation:

- (i) The minimum amount of donation is \$10.
- (ii) Official receipts as well as souvenir will be given to donors who contribute \$100 or above.

2. Dress Code:

- (i) Participants may wear casual clothes to school that day, but clothing and appearance should remain clean, decent and modest. No hot pants, mini-skirts, revealing clothes or accessories are allowed.
- (ii) Students who do not wish to take part in the Dress Casual Day have to wear full winter uniform to attend school that day.

The **reply slip** should be duly completed and returned to the Class Teacher together with the **donation** on or before 15.11.2019 (Friday). Should you have any queries, please contact Ms. CHING Ka-ying at 2476 2357.

Show your benevolence to help the needy- encourage your children to join Dress Casual Day!





Letter to Parents No.8 – 2019/20

Reply Slip

To the Principal of Yuen Long Public Secondary School:

I acknowledge the receipt of Letter to Parents No. 8 and

\* would like my child to take part in the Dress Casual Day on 19.12.2019 (Thursday) and enclose \$ \_\_\_\_\_  
with this reply slip.

would not like my child to take part in the Dress Casual Day.

Signature of Parent: \_\_\_\_\_

Name of Parent: \_\_\_\_\_

Contact Number of Parent: \_\_\_\_\_

Name of Student: \_\_\_\_\_

Class (Class Number) of Student: \_\_\_\_\_ (      )

\_\_\_\_\_.11.2019

\* Please put a ✓ in the appropriate



敬啟者：

**2019/20 學年十一月份學校安排須知 (一)**

為讓家長更了解學校各項措施及促進家校合作，請家長詳閱下列通告：

a. 有關全校參與「2019 年公益金便服日」籌款活動

請家長填妥《家長綜合回條》，並著 貴子弟於 2019 年 11 月 15 日（星期五）或以前交予  
班主任。

此致

各位家長



元朗公立中學校長

余國健謹啟

上述通告將上載至本校網頁，歡迎家長瀏覽。

2019 年 11 月 8 日

a. 有關全校參與「2019年公益金便服日」籌款活動

為培養學生關愛精神，對社會作出貢獻，本校將支持香港公益金，推動全校參與於 12 月 19 日（星期四）舉行的「2019 年公益金便服日」籌款活動。現鼓勵 貴子弟於當天穿著便服上學，並量力捐出善款，以幫助社會上有需要人士。活動詳情如下：

1. 捐款金額：

- (i) 最低捐款額為港幣 10 元正。
- (ii) 凡捐款港幣 100 元或以上者，將獲公益金發出之正式收據及紀念品乙份。

2. 服飾指引：

- (i) 參加者所穿著的便服以樸素整齊為主，不可穿著過份暴露的衣服如熱褲短裙，也不可穿戴飾物如戒指、耳環、手鍊、頸鍊。
- (ii) 不擬參加「公益金便服日」的學生，當天須如常穿著整齊冬季校服上學。

請家長填妥回條，並著 貴子弟於 11 月 15 日（星期五）前把款項及回條交予班主任。如有查詢，請致電 2476 2357 與程嘉瑩老師聯絡。

請積極鼓勵 貴子弟參與公益活動，共襄善舉。





家長通函第 8 號 - 2019/20

家長綜合回條

敬覆者：

本人已經知悉有關活動的詳情，

\*同意 敝子弟參加 12 月 19 日（星期四）舉行之公益金便服日活動，並會捐出港幣\$\_\_\_\_\_。

不同意 敝子弟參加 12 月 19 日（星期四）舉行之公益金便服日活動。

此覆

元朗公立中學校長

家長簽署：\_\_\_\_\_

家長姓名：\_\_\_\_\_

聯絡電話：\_\_\_\_\_

學生姓名：\_\_\_\_\_

班別(班號)：\_\_\_\_\_ ( )

2019 年 11 月 \_\_\_\_\_ 日

\* 請於適當  填上